

[At 4.00 o'clock p.m., Private Members' Business was called pursuant to Standing Order 15 (4)]

(Notices of Motions)

By unanimous consent, items numbered 4, 16, 17, 22, 24, 26, 2 and 9, having been called, were allowed to stand.

The House resumed debate on the motion of Mr. Macquarrie, seconded by Mr. McCleave,—That, in the opinion of this House, a Special Joint Committee of the Senate and the House of Commons be appointed to consider the advisability of taking an initiative in seeking to promote closer relations with the former British possessions in the West Indies, such as the Turks and Caicos Islands, which have not yet attained independence, and further that if the residents of any of these islands so desire it, economic and political union of these islands with the Dominion of Canada be negotiated at an early date at the proper constitutional levels.—(Notice of Motion No. 13).

And debate continuing;

The hour for Private Members' Business expired.

---

*Returns and Reports Deposited with the Clerk of the House*

The following papers having been deposited with the Clerk of the House were laid upon the Table pursuant to Standing Order 41 (1), namely:

By Mr. LeBlanc (Westmorland—Kent), a Member of the Queen's Privy Council,—Revised Capital Budget of the Canadian Saltfish Corporation for the fiscal year ending March 31, 1977, pursuant to subsection 70 (2) of the Financial Administration Act, chapter F-10, R.S.C., 1970, together with Order in Council P.C. 1977-191, dated February 3, 1977, approving same. (English and French).—Sessional Paper No. 302-1/368A.

By Mr. Macdonald (Rosedale), a Member of the Queen's Privy Council,—Canada Pension Plan, Statutory Actuarial Report No. 5, dated April 19, 1977, pursuant to subsection 116 (3), of the Canada Pension Plan Act, chapter C-5, R.S.C., 1970. (English and French).—Sessional Paper No. 302-1/83A.

By Mr. Macdonald (Rosedale),—Report on the Operations under Part II of the Export Credits Insurance Act for the fiscal year ended March 31, 1977, pursuant to section 27 of

(A quatre heures de l'après-midi, appel des affaires émanant des députés, suivant les dispositions du paragraphe (4) de l'article 15 du Règlement)

(Avis de motions)

Du consentement unanime, les articles numéros 4, 16, 17, 22, 24, 26, 2 et 9, ayant été appelés, sont réservés.

La Chambre reprend le débat sur la motion de M. Macquarrie, appuyé par M. McCleave,—Que, de l'avis de la Chambre, un Comité mixte spécial du Sénat et de la Chambre des communes soit nommé afin d'étudier l'opportunité de chercher à favoriser des relations plus étroites avec les anciennes possessions britanniques des Antilles, telles que les îles Caicos et Turks, qui n'ont pas encore obtenu leur indépendance, et que, en outre, si les habitants de ces îles le désirent, l'union économique et politique de ces îles avec le Dominion du Canada soit négociée bientôt aux niveaux constitutionnels appropriés.—(Avis de motion n° 13).

Le débat se poursuit;

L'heure réservée aux affaires émanant des députés est expirée.

---

*États et rapports déposés auprès du Greffier de la Chambre*

Les documents suivants, remis au Greffier de la Chambre, sont déposés sur le Bureau de la Chambre, conformément aux dispositions du paragraphe (1) de l'article 41 du Règlement, savoir:

Par M. LeBlanc (Westmorland-Kent), membre du Conseil privé de la Reine,—Budget d'établissement révisé de l'Office canadien du poisson d'eau salée, pour l'année financière terminée le 31 mars 1977, conformément au paragraphe (2) de l'article 70 de la Loi sur l'administration financière, chapitre F-10, S.R.C., 1970, ainsi que l'arrêté en conseil C.P. 1977-191, en date du 3 février 1977, approuvant ce budget. (Textes français et anglais). (Document parlementaire n° 302-1/368A).

Par M. Macdonald (Rosedale), membre du Conseil privé de la Reine,—Cinquième rapport actuariel statutaire du Régime de pensions du Canada, en date du 19 avril 1977, conformément au paragraphe (3) de l'article 116 de la Loi sur le Régime de pensions du Canada, chapitre C-5, S.R.C., 1970. (Textes français et anglais). (Document parlementaire n° 302-1/83A).

Par M. Macdonald (Rosedale),—Rapport (en français et en anglais) sur l'application de la Partie II de la Loi sur l'assurance des crédits à l'exportation, pour l'année financière terminée le 31 mars 1977, conformément à l'article 27 de cette Loi,